
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  2/ 2023 
Aika 23.2.2023 klo 17:00  
Paikka Kaupungintalo, hallituksen huone 
Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Viveka Lanne   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Timo Ojala  K-Supermarket Lautturi, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Marko Honkanen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
 
Sari Laakso   työllisyyskoordinaattori 
 

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Kokouksen puheenjohtajana toimi Jouni Isotalo ja hän avasi kokouksen.  

 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi 

   

3§  TE-palvelut -uudistuksen ajankohtaiskatsaus 

TE-palveluiden uudistusta koskeva hallituksen esitys on parhaillaan eduskunnan käsiteltävänä ja 

lait on tarkoitus vahvistaa maaliskuussa 2023. Samanaikaisesti eduskunnan käsittelyn kanssa 

uudistuksen toimeenpanovaiheen valmistelu on täydessä vauhdissa. Lokakuun loppuun mennessä 

kuntien tulee laatia sopimukset yhteistoiminnasta, joiden pohjalta muodostuvat 1.1.2025 

toimintansa käynnistävät työllisyysalueet. Valmistelutyötä varten työ- ja elinkeinoministeriö ja 

KEHA-keskus ovat laatineet yhteisen tietopaketin kaikkien kuntien käyttöön. 

 

Kokouksessa kuultiin ajankohtaiskatsaus maakunnallisesta valmistelusta ja tutustuttiin 

tietopakettiin. Liitteenä.  

 

4§ Katsaus työllisyyden raportteihin ja työllisyysohjelman laatiminen 

Kaupungin työllisyyspalvelut vastaa kaupungin työllisyydenhoidosta. Työllisyyspalvelujen tehtäviin 

kuuluvat mm. kaupungin palkkatukityöllistäminen, velvoitetyöllistäminen, työllistämisperusteiset 

oppisopimukset, nuorten työpaja ja neuvonta työnhakijoille ja työnantajille. Työllisyyspalvelut ovat 

osa kaupunkilaisten hyvinvoinnin edistämistä ja elinvoimaisuuden mahdollistamista. 

Työllisyysohjelma on työkalu työllisyyden edistämisen ohjauksessa ja seurannassa. Ohjelmasta saa  

kattavan kuvan kunnan työllisyyden hoidon nykytilanteesta, työllisyyttä edistävistä palveluista, 

työllistämisen tukemisesta sekä työllisyyslinjauksista.  Huittisten kaupungilla ei ole ollut 

aikaisemmin työllisyysohjelmaa. Päätettiin tehdä työllisyysohjelma, joka toimii myös hyvänä 

tukena TE- palvelu-uudistuksen valmistelussa. Päätettiin, että palkkatukihenkilöitä voidaan 

edelleen sijoittaa hyvinvointialueelle, yrityksiin ja yhdistyksiin. Pääasia on, että palkkatuki tukee 

mahdollisimman hyvin tuettavan työllistymistä. Päätettiin myös Huittislisästä yhdistyksille. Esitys 

liitteenä.  



 

 

 

5§  Muut asiat 

• Valtakunnalliseen yrittäjäpäivään osallistuminen ja maakunnallinen yhteistyö 

markkinoinnissa 

• Kuntalaisen yhteydenotto, jossa toivottiin kauppiaille sijaista. Elinvoimatyöryhmä päätti, 

että asiaa ei lähdetä valmistelemaan vaan kannustetaan kauppiaita yhteistyöhön.  

 

• VT 12 esiselvitys 

Varsinais-Suomen ELY -keskus on tilannut valtatien 12 kehittämisestä esiselvityksen, jota 

hyödynnetään valtatien 12 kehittämisselvityksen kilpailutuksessa ja selvityksen teossa. 

Esiselvityksessä haastatellaan kuntia. Valtatien 12 (Rauma-Nokia) esiselvityksen tavoitteena on 

kartoittaa valtatien 12 nykyiset ongelmat ja kehittämistarpeet. Lisäksi tavoitteena on kartoittaa 

mahdollisia muutoksia, jotka voivat vaikuttaa tulevaisuudessa esimerkiksi valtatien 

liikennemääriin, liittymiä koskeviin tarpeisiin, liikenteen toimivuuteen tai turvallisuuteen.   

 

Teimme Huittislaisille yrityksille kyselyä VT kunnosta ja kehittämistarpeista. Tässä kommentteja.  

1. Mommolan eritaso liittymän kehittäminen olisi ensiarvoisen tärkeä valtatie 12 

kehittämisessä, rampit pitäisi saada niin että ei tarvitsisi kääntyä tie 41 yli mihinkään suuntaan, on 

tällä hetkellä erittäin hankala ja vaarallinen käännyttäessä 2 tieltä Tampereen suuntaan ja Turun 

suuntaan. Myös Raijalan risteys on huono käännyttäessä Raumalle päin. Tien valaistuksen 

parantaminen Sastamalaan päin täytyisi saada parannettua. - Lauttakylän seudun Kuljetusyrittäjät 

2. Valtatie 12 tarvitsee ehdottomasti useita ohituskaistoja välille Huittinen-

Sastamala. Liikenne on todella "takkuista" ja hidasta ainakin klo 7.00-8.00 välillä ja taas iltapäivällä 

n. klo 15.30- 17.00. Myös maatalousajo keväisin ja syksyisin aiheuttaa ruuhkia sekä kesällä 

asuntovaunuyhdistelmät. Raskas liikenne aiheuttaa myös ruuhkia varsinkin Raijalan ja Rauman 

välillä, joten sinne voisi myös suunnitella ohituskaistoja. Monet sastamalaiset asiakkaat kertovat, 

että hurauttavat mieluummin Tampereen suuntaan, koska liikenne on sujuvampaa ohituskaistojen 

takia sinne suuntaan. 

3. VT12 on suhteellisen kapea , mutkainen ja mäkinen sekä vilkkaasti liikennöity väylä 

. Näistä syistä pitäisin yhtenevän ja kattavan riista-aidan rakentamista tärkeänä , kun yksittäisten 

eläintörmäysten lisäksi vaurioituneet autot , niiden hinaustoimenpiteet ja eläinruhotkin 

aiheuttavat monasti itse törmäystä vakavampia vaaratilanteita kapeahkolle tielle etenkin vilkkaan 

liikenteen aikoina.  Syntyy merkittäviä henkilövahinkoriskejä muille tielläliikkujille ja etenkin 

työtään suorittaville hinaustoimijoille. 

4. Oheisesta kartasta pääset katsomaan liikenneonnettomuudet vuosilta 2017-2021. 

Vähän kun vaihdat ”värikoodeja ym. asetuksia” oikealta, niin saat vaikka onnettomuudet ilman 

henkilövahinkoja tai pelkät kevyenliikenteen vahingot näkyviin. Vaaranpaikkoja on paljon. 

https://mobilityanalytics.ramboll.com/onn/poliisi/ 

5. Karhiniementielle ja Kiviniementien liittymiin pitäisi saada kunnolliset 

ryhmittäytymiskaistat. Paljon ollut vaaratilanteita niissä. 

 

6§ Seuraava kokous  

Seuraava kokous on 30.3.2023 

 

 

 

 

 



 

7§ Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:15 

 

 

Kokouksen puolesta 

 

 

 

 

 

Jouni Isotalo   Riikka Peippo  

Puheenjohtaja   Sihteeri 


